名称：沥青混合料试件切割机
其他名称：沥青小梁试件切割机
型号：LHDQ-6
沥青混合料试件切割荣计达产品编号：LQ111

沥青混合料试件切割机适用范围：用于将标准的沥青混合料圆柱形（Φ100-Φ155）,300*300板型试件切割成沥青混合料力学试验所需的其他尺寸，具有精度高，自动化操作，安全可靠特点。还可以根据用户需求进行加装其他夹持附件，用于切割水磨石、天然石、混凝土制品、陶瓷、耐火砖等非金属材料及管材。该仪器采用专门开发的智能控制设备及软件，能够自动完成指定宽度的圆柱形，板型试件的切割，试件给进由步进电机控制，精度高，人机交互简单易用。
本设备采用了全封闭机身，X轴传动由滚珠丝杠和直线导轨组成，X轴动力由一个高细分的步进电机驱动，运动平滑，精度高，切割给进速度完全数字调节，可以适应不同硬度的材料切割。Z轴试件给进由滑台和带高精度编码器的减速步进电机构成，设置好试件的切割宽度后，剩下的工作全部由程序控制自动完成。X，Z轴均带有电子限位开关和机械限位器，即便是在程序失控时，也不会出现安全事故。内槽为304不锈钢制成，双水槽设计，能够自动完成切削液（水）的循环，无需外接水管。

Asphalt mixture test piece cutting machine Application range: It is used to cut standard asphalt mixture cylindrical (Φ100-Φ155), 300 * 300 slab test piece into other dimensions required for mechanical test of asphalt mixture, with high accuracy, Automatic operation, safe and reliable. Other clamping accessories can also be installed according to user needs for cutting non-metallic materials such as terrazzo, natural stone, concrete products, ceramics, refractory bricks and pipes. The instrument uses specially developed intelligent control equipment and software, which can automatically complete the cutting of cylindrical and plate-shaped specimens with specified widths. The feeding of the specimens is controlled by a stepper motor with high accuracy and easy human-machine interaction.

This equipment adopts a fully enclosed body. The X-axis drive is composed of a ball screw and a linear guide. The X-axis power is driven by a highly subdivided stepper motor. The movement is smooth and the precision is high. The cutting feed speed is fully digitally adjusted. Suitable for cutting of different hardness materials. The Z-axis test piece feed consists of a slide table and a decelerating stepper motor with a high-precision encoder. After setting the cutting width of the test piece, the rest of the work is automatically completed by program control. The X and Z axes are equipped with electronic limit switches and mechanical limiters. Even when the program is out of control, there will be no safety accidents. The inner tank is made of 304 stainless steel, and the double water tank design can automatically complete the circulation of cutting fluid (water) without external water pipes.

沥青混合料试件切割机详细介绍：     

★沥青混合料试件切割机有一整套的联动装置来确保操作人员的安全当开始切割试件时，锯片将自动前进，切割完毕，锯片将自动回到初始位置。

★操作者可以根据不同的试件和生产量来选择A合适的切割速度。

★棱柱形试件切割时将由操作者控制气动夹具固定，圆柱型试件切割时将由人工手动夹具固定

★在试件位置安装有一个简单的取间隔装置，无需测量**可切割50*62.5mm小梁试件，另外的小梁试件尺寸同样也可适用。

★圆柱型试件夹具可以确保试件在切割时候受到的损伤达到A小，在切割期间都能牢固的固定试件。

★通过使用PVC管保护圆柱形试件，可以达到更为理想的切割效果。

★拥有电子控制气压调整试件位置系统，可以确保试件切割长度（150mm）和**的切割平行断面。

★系统可适用100mm直径圆柱形试件，快速准确切割试件长度（150mm）

Asphalt Mixture Sample Cutting Machine Details:

★ Asphalt mixture test piece cutting machine has a complete set of linkage device to ensure the safety of the operator. When starting to cut the test piece, the saw blade will automatically advance. After the cutting is completed, the saw blade will automatically return to the initial position.

★ The operator can choose A suitable cutting speed according to different test pieces and production volume.

★ When the prism-shaped test piece is cut, the operator will control the pneumatic fixture to fix it, and when the cylindrical test piece is cut, it will be fixed by a manual fixture.

★ A simple space-receiving device is installed at the position of the test piece, no measurement is required ** 50 * 62.5mm trabecular test piece can be cut, and the size of other trabecular test pieces can also be applied.

★ The cylindrical specimen holder can ensure that the damage to the specimen during cutting is A, and the specimen can be firmly fixed during cutting.

★ By using a PVC tube to protect the cylindrical test piece, a more ideal cutting effect can be achieved.

★ With electronically controlled air pressure adjustment test piece position system, it can ensure the test piece cutting length (150mm) and ** cut parallel section.

★ The system can be used for 100mm diameter cylindrical test pieces, which can quickly and accurately cut the test piece length (150mm)

沥青混合料试件切割机技术规格：

★电源供应：380V/50Hz 3相

★动力制动装置（208V/60Hz 可选项）

★锯片直径：500mm

★切割深度：可达200mm

★切割长度：A小450mm

★气源供应：（固定试件）700kPa min

★尺寸：      1900 x 950 x 1700mm

★重量：      300kg

Technical Specifications of Asphalt Mixture Cutting Machine:

★ Power supply: 380V / 50Hz 3 phases

★ Power braking device (208V / 60Hz optional)

★ Saw blade diameter: 500mm

★ Cutting depth: up to 200mm

★ Cutting length: A small 450mm

★ Air supply: (fixed test piece) 700kPa min

★ Size: 1900 x 950 x 1700mm

★ Weight: 300kg

